
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 26. august 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 357
Kan ministeren oplyse, om antallet af årsværk på Vordingborg kaserne p.t. lig-
ger lavere end, hvad der blev vedtaget i forsvarsforliget, og hvad agter mini-
steren i givet fald at gøre ved dette?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Nonbo (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karsten.Nonbo@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karsten Nonbo
formand
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